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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
prvega dela 22. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bil v petek, 11.04.2017 ob 17.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih 11  
članov občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Tibor CIGUT, Oto FLISAR, 
Ivan HORVAT, Milan KAROLI, Franc KOVAČ, Saško KUHAR, Franc PERTOCI, Ernest SERDT, Viktor OBAL, 
Damjan FICKO in Danijel KOLMAN. S krajšo zamudo se je seji pridružil član občinskega sveta Franc KNAUS. 
Opravičeno odsotna sta bila člana občinskega sveta  Danijel KOVAČ in Vinko GAJŠT. 
 
OSTALI PRISOTNI: 
 
Jasna HORVAT    - direktorica PiŠK Murska Sobota 
Ivan ZAJC    - direktor Javnega zavoda Pomurske lekarne Murska Sobota 
Tomaž PAJNHART   - predstavnik Zdravstvenega doma Murska Sobota 
Klaudija ŠEK    - predstavnica Saubermacher & Komunala d.o.o. Murska Sobota 
Marina CIGUT    - računovodkinja Centra za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. 
Janez BOGDAN    - predstavnik Medobčinske inšpekcije in redarstva 
Sonja ROŠER    - v.d. ravnateljica OŠ Tišina 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - direktorica občinske uprave 
Mateja Celec    - računovodkinja 
Milena Auguštin   - predsednica nadzornega odbora 
Aleksandra KAROLI   - predsednica odbora vaških skupnosti 
Andreja RIBAŠ    - zapisnikarica  
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
K TOČKI 2 
 
ŽUPAN je podal dnevni red za 22. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
V razpravi je sodeloval Viktor OBAL. Podan ni bil noben predlog. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog dnevnega reda na 
glasovanje. Člani Občinskega sveta so soglasno (12 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED 22. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 

 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 22. redne seje OS občine Tišina 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 21. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Poročilo o izvršitvi sklepov 21. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
5. Predlog Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2016  
6. Predlog Odloka o javnem redu in miru na območju občine Tišina – II. obravnava 
7. Seznanitev in obravnava poročil o delu v letu 2016: 
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- Pokrajinska in študijska knjižnica Murska Sobota 
- Javni zavod Pomurske lekarne Murska Sobota 
- Zdravstveni dom Murska Sobota 
- Saubermacher Komunala d.o.o. Murska Sobota 
- Center za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. 
- Medobčinska inšpekcija in redarstvo  
- Osnovna šola Tišina (poročilo, analiza finančnega poslovanja, poročilo članov sveta zavoda) 
- Uredniški odbor občine Tišina 
- Ostala mnenja odborov na poročila, ki so jih obravnavali iz svoje delovne pristojnosti 

8. Letno poročilo o izvajanju javne službe oskrbe s pitno vodo za leto 2016 
9. Poročilo o vodovarstvenih pasovih v občini Tišina 
10. Predlog Sklepa o ceniku storitev režijskega obrata Občine Tišina 
11. Predlog Sklepa o odpisu terjatev do kupcev 
12. Letni program ukrepov ohranjanja in spodbujanja razvoja kmetijstva in podeželja v občini Tišina za 

leto 2017 
13. Predlog Sklepa o določitvi ekonomske cene v vrtcu pri OŠ Tišina 
14. Tekoča problematika 
15. Vprašanja in pobude 
 

 
K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 21. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA  
 
Pri tej točki je župan dal  v razpravo zapisnik 21. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so nato soglasno (12 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 225:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 21. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
Z DNE 10.03.2017 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 4 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 21. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA. 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 21. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 5 
 
PREDLOG ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2016 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Milena AUGUŠTIN, predsednica nadzornega odbora je povedala, da se je nadzorni odbor seznanil in 
obravnaval Zaključni račun Proračuna občine Tišina za leto 2016 in po daljši razpravi predlaga občinskemu 
svetu občine Tišina, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini.  
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Tibor CIGUT, predsednik statutarno pravne komisije je povedal, da je komisija obravnavala predlog 
Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2016. Mnenja je, da je predlagani Zaključni račun 
Proračuna občine Tišina za leto 2016 v formalnem smislu skladen z veljavno zakonodajo in kot tak 
primeren za obravnavo. 
 
Tibor CIGUT, član odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2016 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2016 v področju, ki se 
nanaša na področje odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2016 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Aleksandra KAROLI, predsednica odbora vaških skupnosti je povedala, da je odbor predlog zaključnega 
računa proračuna občine Tišina za leto 2016 obravnaval in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme v predloženi vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: Ernest SERDT, Viktor OBAL, Franc KNAUS, Tibor CIGUT, Milan Karoli, Franc KOVAČ 
in Oto FLISAR. 
Odgovore na zastavljena vprašanja so podali župan, direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ 
TELKEŠ in računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so  soglasno (12 prisotnih, ZA = 10) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 226: 
 

1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJME ZAKLJUČNI RAČUN PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 
2016 

2. SREDSTVA PRORAČUNSKE REZERVE V VIŠINI 23.184,17 EUR SE PRENESEJO MED SREDSTVA REZERVE 
V LETU 2017 

Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
K TOČKI 6 
 
PREDLOG ODLOKA O JAVNEM REDU IN MIRU NA OBMOČJU OBČINE TIŠINA – II. OBRAVNAVA 
 
Uvodno obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Župan je povedal, da ni bilo vloženega amandmaja na predlog v II. obravnavi. 
 
Tibor CIGUT, predsednik Statutarno pravna komisija je povedal, da je komisija obravnavala predlog Odloka 
o javnem redu in miru na območju občine Tišina – II. obravnava in predlaga občinskemu svetu da 
predloženi Odlok o javnem redu in miru na območju občine Tišina obravnava in sprejme v predlagani 
vsebini v II. obravnavi. 
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Tibor CIGUT, član odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Odloka o javnem redu in miru na območju občine Tišina v II. obravnavi. 
Občinskemu svetu predlaga, da predloženi Odlok o javnem redu in miru na območju občine Tišina 
obravnava in ga sprejme v predlagani vsebini v II. obravnavi. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Franc KNAUS, Danijel KOLMAN, Tibor CIGUT, Viktor OBAL in Ernest SERDT. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so  soglasno (12 prisotnih, ZA = 11, PROTI = 1) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 227: 
 

1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJME PREDLOG ODLOKA O JAVNEM REDU IN MIRU NA 
OBMOČJU OBČINE TIŠINA V DRUGI OBRAVNAVI 

2. ODLOK O JAVNEM REDU IN MURU NA OBMOČJU OBČINE TIŠINA SE OBJAVI V URADNEM LISTU 
REPUBLIKE SLOVENIJE.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

Župan je predlagal deset minut odmora. 
 
 
K TOČKI 7  
 
SEZNANITEV IN OBRAVNAVA POROČIL O DELU V LETU 2016 
 

*     *     *     *     * 
 
POKRAJINSKA IN ŠTUDIJSKA KNJIŽNICA MURSKA SOBOTA 
 
Obrazložitev je podala ga. Jasna HORVAT, direktorica Pokrajinske in študijske knjižnice Murska Sobota. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da 
se je Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti na svoji 19. seji dne 04.04.2017 
seznanil s Poročilom Pokrajinske in študijske knjižnice Murska Sobota in predlaga, da ga občinski svet 
obravnava in se z njim seznani. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Franc KNAUS, Milan KAROLI in Ernest SERDT. Odgovore na zastavljena vprašanja 
je podala direktorica ga. Jasna HORVAT. 
 

*     *     *     *     * 
 
SAUBERMACHER KOMUNALA D.O.O. MURSKA SOBOTA 
 
Obrazložitev je podala ga. Klaudija ŠEK, predstavnica podjetja Saubermacher Komunala d.o.o. Murska 
Sobota. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe seznanil s Poročilom 
Saubermacher Komunale d.o.o. Murska Sobota in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim 
seznani. 
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ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Ernest SERDT, Franc KNAUS in Danijel KOLMAN. 
Član občinskega sveta Danijel KOLMAN je na naslednje vprašanje zahteval pisni odgovor:  Koliko je bilo vse 
plastike zbrane v naši občini ali v vseh občinah skupaj in podjetje kam se ta material dostavlja. 
 
Odgovore na ostala zastavljena vprašanja je podala  ga. Klaudija ŠEK. 
 
 
JAVNI ZAVOD POMURSKE LEKARNE MURSKA SOBOTA 
 
Obrazložitev je podal g. Ivan ZAJC, direktor Javnega zavoda Pomurske lekarne Murska Sobota. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da 
se je odbor na svoji 19. seji dne 04.04.2017 seznanil s Poročilom Javnega zavoda Pomurske lekarne 
Murska Sobota in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim seznani. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Franc KNAUS in Ivan HORVAT.  Odgovore na zastavljena vprašanja je podal 
direktor g. Ivan ZAJC. 
 
 

*     *     *     *     * 
 
ZDRAVSTVENI DOM MURSKA SOBOTA 
 
Obrazložitev je podal g. Tomaž PAJNHART, predstavnik Zdravstvenega doma Murska Sobota. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da 
se je odbor na svoji 19. seji dne 04.04.2017 seznanil s Poročilom Zdravstvenega doma Murska Sobota in 
predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim seznani. 

 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Franc KNAUS, Ivan HORVAT in Franc KOVAČ.  
Član občinskega sveta Franc KOVAČ je zastavil naslednje vprašanje: Zanimalo ga je, glede na to, da so 
velike čakalne dobe v zobnih ambulantah ali se dela kaj na tem, da bi se čakalne dobe zmanjševale. G. 
PAJNHART je povedal, da bo na zastavljeno vprašanje podal pisni odgovor. 
 
Odgovore na ostala zastavljena vprašanja je podal predstavnik Zdravstvenega doma Murska Sobota g. 
Tomaž PAJNHART. 
 

*     *     *     *     * 
 
 
CENTER ZA RAVNANJE Z ODPADKI PUCONCI 
 
Obrazložitev je podala ga. Marina CIGUT, računovodkinja Centra za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe seznanil s Poročilom Centra za 
ravnanje z odpadki Puconci in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim seznani. 
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ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Milan KAROLI, Franc KNAUS in Danijel KOLMAN. 
Član občinskega sveta Milan KAROLI je povedal, da so na določenih postavkah velika odstopanja, 
predvsem je to odstopanje na plastični embalaži, stekleni embalaži, izrabljenih gumah in gradbenem 
materialu.  
Ga. CIGUT je predlagala, da se naredi primerjava z zbirateljem odpadkov in tako ugotovi, kje so največja 
odstopanja. 
Član občinskega sveta Danijel KOLMAN je zastavil naslednje vprašanje: Koliko je zaposlenih v vašem 
podjetju iz občine Tišina. G. CIGUT je povedala,  da bo podan pisni odgovor.  
 
Odgovore na ostala zastavljena vprašanja je podala ga. Marina CIGUT. 
 

*     *     *     *     * 
 

MEDOBČINSKA INŠPEKCIJA IN REDARSTVO 
 
Obrazložitev je podal g. Janez BOGDAN,  predstavnik Medobčinske inšpekcije in redarstva. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe seznanil s Poročilom 
Medobčinske inšpekcije in redarstva  in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim seznani. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Franc KNAUS, Danijel KOLMAN in Tibor CIGUT.  
S strani člana občinskega sveta Danijela KOLMAN je bila podana naslednja pobuda in sicer: da bi se na 
parkirišču pri osnovni šoli usmerjalo starše, da bi parkirali na mestu, ki je določeno za njih.  
 
Odgovore na zastavljena vprašanje je podal g. Janez BOGDAN. 
 
 

*     *     *     *     * 
 
OSNOVNA ŠOLA TIŠINA 
 
Obrazložitev sta podali v.d. ravnateljica OŠ Tišina ga. Sonja ROŠER in računovodkinja ga. Mateja CELEC. 
 
Milena AUGUŠTIN, predsednica Nadzornega odbora občine Tišina je povedala, da je odbor obravnaval 
Poročilo Osnovne šole Tišina za leto 2016 in predlaga občinskemu, da ga obravnava in sprejme. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da 
se je odbor na svoji 19. seji dne 04.04.2017 seznanil s Poročilom Osnovne šole Tišina in predlaga, da ga 
občinski svet obravnava in se z njim seznani. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Franc KNAUS, Danijel KOLMAN, Viktor OBAL, Ernest SERDT in Ivan HORVAT. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja je podala računovodkinja ga. Mateja CELEC in ga. ROŠER.   
 
 

*     *     *     *     * 
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UREDNIŠKI ODBOR OBČINE TIŠINA 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja ga. Mateja CELEC. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi. Razprave ni bilo. 
 

*     *     *     *     * 
 

OSTALA MNENJA ODBOROV NA POROČILA, KI SO JIH OBRAVNAVALI IZ SVOJE PRISTOJNOSTI 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da 
se je odbor na svoji 19. seji dne 04.04.2017 seznanil še s Poročilom Centra za socialno delo, Doma 
starejših Rakičan, Ustanove dr. Šiftarjeva fundacija, Živa  - Ambulante splošne medicine, Rešilne d.o.o., 
Policijske postaje Murska Sobota, Vrtca Lavra, Materinskega doma in Intelektuma ter daje vsem pozitivno 
mnenje.  
 
Župan je predlagal tri minute odmora.  
 
Župan je v skladu s tretjim odstavkom 34. člena Poslovnika Občinskega sveta občine Tišina predlagal, da se 
točke 8.,9.,14.,in 15. prestavijo na naslednjo sejo občinskega sveta. Točke 10., 11.,12., in 13.,pa se 
obravnavajo v nadaljevanju. Člani Občinskega sveta so nato soglasno (11 prisotnih, ZA = 11) sprejeli 
naslednji 
 

S K L E P št. 228: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE TOČKE DNEVNEGA REDA 8.,9.,14., in 15. 
PRESTAVIJO NA NASLEDNJO REDNO SEJO, TOČKE 10.,11.,12., in 13. PA SE OBRAVNAVAJO V 
NADALJEVANJU.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 10 
 
PREDLOG SKLEPA O CENIKU STORITEV REŽIJSKEGA OBRATA OBČINE TIŠINA 
 
Obrazložitev je podal g. župan. 
 
Milan KAROLI predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Sklepa o ceniku storitev Režijskega obrata občine Tišina in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Franc KNAUS, Danijel KOLMAN in Oto FLISAR. Odgovore je podal g.župan.  
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. 
Člani občinskega sveta so soglasno ( 11 prisotnih, ZA = 11 ) sprejeli naslednji 
 
 

S K L E P št. 229: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJME PREDLOG SKLEPA O CENIKU STORITEV REŽIJSKEGA OBRATA 
OBČINE TIŠINA.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
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K TOČKI 11 
 
PREDLOG SKLEPA O ODPISU TERJATEV DO KUPCEV 
 
Obrazložitev je podala g. župan.  
 
Milena Auguštin, predsednica Nadzornega odbora je povedala, da se je Nadzorni odbor seznanil s 
predlogom sklepa o odpisu terjatev do kupcev in v zvezi z tem daje mnenje s pridržkom saj je bilo 
ugotavljeno, da bi občinska uprava morala v primeru predlaganega odpisa terjatev iz naslova postopka 
osebnega stečaja počakati, da se osebni stečaj končna in šele nato predlagati odpis  terjatve. Navedena 
terjatev je bila vključena v predlog odpisa terjatev iz naslova komunalnih storitev. Navedeno pripombo je 
občinska uprava upoštevala in  za ta znesek zmanjšala odpis terjatev do kupcev.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(11 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 230 : 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG SKLEPA O ODPISU TERJATEV DO KUPCEV NA DAN 
31.12.2016 V VIŠINI 5.576,37 EUR. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 12 
 
LETNI PROGRAM UKREPOV OHRANJANJA IN SPODBUJANJA RAZVOJA KMETIJSTVA IN PODEŽELJA V OBČINI 
TIŠINA ZA LETO 2017 
 
Obrazložitev je podala g. župan. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN. Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z 
razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno (10 prisotnih, ZA =10 ) 
sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 231: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG UKREPOV OHRANJANJA IN SPODBUJANJA RAZVOJA 
KMETIJSTVA IN PODEŽELJA V OBČINI TIŠINA ZA LETO 2017. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
TOČKO 13 
 
PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI EKONOMSKE CENE V VRTSCU PRI OŠ TIŠINA 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor na svoji 19. seji dne 04.04.2017 obravnaval Predlog Sklepa o določitvi ekonomske cene v vrtcu pri 
OŠ Tišina in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 



 

 

Stran 9 od 14 

 

 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Danijel KOLMAN, Aleksandra KAROLI, Franc KNAUS, Viktor OBAL in Ernest SERDT. 
 
S strani predsednice vaških skupnosti Aleksandre KAROLI je bila podana pobuda, da se skliče sestanek s 
starši  in vodstvom šole ter najde sprejemljiva rešitev tako za starše, kot za zaposlene v vrtcu.  
 
Župan je predlagal, da se točka umakne iz dnevnega reda in preloži na naslednjo sejo. Župan je povedal, 
da se bo na šolo posredoval dopis, da naj se skliče sestanek med svetom staršev in vodstvom šole  ter 
pripravi sprejemljiv predlog, ki se bo obravnaval na naslednji seji občinskega sveta.  
 
 
Prvi del 22. redne seje občinskega sveta občine Tišina se je zaključil ob 21.32 uri. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Andreja RIBAŠ                               Franc HORVAT 
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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K Z NADALJEVANJA  
22. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v četrtek, 20.04.2017 ob 17.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih 12  
članov občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Tibor CIGUT, Oto FLISAR, 
Ivan HORVAT, Milan KAROLI, Franc KOVAČ,  Franc PERTOCI, Ernest SERDT, Viktor OBAL, Damjan FICKO in 
Danijel KOLMAN, Franc KNAUS in Vinko GAJŠT. Odsoten je bil član občinskega sveta Saško KUHAR. 
Opravičeno odsoten je bila član občinskega sveta  Danijel KOVAČ. 
 
OSTALI PRISOTNI: 
 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - direktorica občinske uprave 
Aleksandra KAROLI   - predsednica odbora vaških skupnosti 
Andreja RIBAŠ    - zapisnikarica  
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
K TOČKI 2 
 
 
ŽUPAN je v skladu z petim odstavkom 28. člena poslovnika občinskega sveta predlagal umik 13. Točke 
dnevnega reda in sicer: Predlog Sklepa o določitvi ekonomske cene v vrtcu pri OŠ Tišina. Župan je povedal, 
da so iz šole sporočili, da se bo sestal svet staršev in vodstvo šole v maju in se točka dnevnega reda 
prestavi na naslednjo sejo občinskega sveta. 
 
V nadaljevanju je podal dnevni red za nadaljevanje 22. redno sejo OS občine Tišina v razpravo. 

 
1.   Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
8.   Letno poročilo o izvajanju javne službe oskrbe s pitno vodo za leto 2016  
9.   Poročilo o vodovarstvenih pasovih v občini Tišina (obrazložitev župan) 
14. Tekoča problematika 
15. Vprašanja in pobude 

 
K TOČKI 8 
 
LETNO POROČILO O IZVAJANJU JAVNE SLUŽBE OSKRBE S PITNO VODO ZA LETO 2016 
 
Obrazložitev je podal župan. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je odbor seznanil z letnim poročilom o izvajanju javne službe oskrbe s pitno vodo za leto 2016 in 
zahteval dodatna pojasnila, ki jih je tudi dobil. 
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ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN in zastavil naslednja vprašanja za katere je zahteval pisne 
odgovore. Povedal je, da je vaščana iz Petanjec zanimalo: 
1. Kje ter kdaj in kolikokrat je bil razpis za odgovorno osebo za pitno vodo v občini Tišina? 
2. Kakšna je bila višina izplačila za dvanajst črpališč, ko so bila aktivna? 
Vaščana iz vasi Gederovec je zanimalo naslednje? 
1. Koliko let je trenutno odgovorna oseba za pitno vodo v občini Tišina opravljala to nalogo? 
 
Danijel KOLMAN je zastavil naslednje vprašanje in zahteval pisni odgovor: 
Zanimal ga je rezultat analize  kvalitete vode (sprememba) pred in po pomurskem vodovodu? 

 
 
 
K TOČKI 9 
 
POROČILO O VODOVARSTVENIH PASOVIH V OBČINI TIŠINA 
 
Obrazložitev je podal župan. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je odbor seznanil s Poročilom o vodovarstvenih pasovih v občini Tišina in prosil za dopolnitve. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 

 
 
K TOČKI 14 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
Prijava na razpise 
 
Prejeli smo obvestila o razpisih LAS GORIČKO 

- Operacija z naslovom »Trije parki – kulture, miru , oddiha« je bila odobrena. Nosilec tega projekta 
je sicer Ustanova dr. Šiftarjeva fundacija, Občina Tišina in Občina Cankova pa sta partnerja. 
Vendar z izvajanjem projekta še ne moremo začeti, saj moramo predhodno pridobiti še odločbo 
ARSKTRP, ki dokončno odloči o odobritvi projekta in višini odobrenih sredstev. 

- Operacija »Kolesarska steza Vanča vas – Tišina« ni bila odobrena, ker smo nastopali sami in smo 
kljub popolni vlogi zbrali premalo točk, kjer je bilo mnogo prijav po treh letih čakanja na ta in 
podobne razpise. Bo pa tak razpis ponovno v letu 2018 in bomo takrat ponovno poskusili z 
prijavo. 

 
 
Koledar prireditev 
 
Na prejšnji seji je OS sprejel Koledar prireditev. Smo pa  prejeli dve spremembi. Gre za spremembo 
termina za 120 obletnico POŠ Gederovci. Iz četrtka 22. junija je bila prireditev  prestavljena na nedeljo 18. 
junij 2017. Zaradi proščenja na ta dan v Gederovcih je Organizacijski odbor svečane prireditve za 
dokončen termin določi, petek 16.06.2017 ob 17. uri.  
Sprememba organizatorja za tekmovanje v vlečenju vrvi –organizator Športno društvo Roma (v začetku 
prijavljeno Romsko društvo Čapla)  in Romsko društvo Amari bas. 
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Področje komunale  
  

- v soboto 08. 04. 2017  izvedli smo spomladansko očiščevalno akcijo, ki se je je udeležilo 190 
udeležencev, za kar gre velika zahvala predsednikom vaških odborov in članov VO, da so 
zorganizirali in zbrali ljudi, da so sodelovali na akciji, poleg občanov so organizirano v akciji 
sodelovali tudi lovci in ribiči iz naše občine, vsem sodelujočim se zahvaljujem za sodelovanje na 
akciji, 

- v tem tednu bomo začeli izvajati košnjo po vaseh in na pokopališčih (izveden ogled na terenu); 
- izvedena je bila sanacija bolj frekfentnih makadamskih cest; 
- pripravljam vse potrebno za začetek sanacije poljskih cest. 
- končali smo z čiščenjem pločnikov in odtočnih jarkov za odstranjevanje posipa po zimski službi; 

 
Odpadki v naravi 
 
Še vedno se nam pojavlja odlaganje odpadkov v naravo. V zadnjih dveh tednih smo tako opazili odvržene 
avtomobilske gume na dveh mestih. Zato vse občanke in občane pozivam, da se poslužujejo našega 
zbirnega centra na Petanjcih, kateri res ne povzroča nobenega smradu, kot so nekateri trdili. Kamor lahko 
odpeljete tudi avtomobilske gume, 4/leto. Zbirni center je odprt:  
vsak ponedeljek: 11:00 – 13:30 ure 
sredo: 14:30 – 17:00 
vsako prvo soboto v mesecu: 9:00 – 11:00.  
 
 
Pravnomočnost komasacij Gederovci  
 
Prejšnji teden, v četrtek, smo prejeli sodbo Upravnega sodišča V Ljubljani, ki je zavrglo tožbo Sklada 
kmetijskih zemljišč v zadevi komasacije Gederovci. Kar pomeni, da je postopek za komasacijo Gederovci 
zaključen. V kratkem pričakujemo vpis v zemljiško knjigo in sprostitev prometa z kmetijskimi zemljišči. V 
zemljiško knjigo pa je bila že pred časom vpisana komasacije Krajna, že v novembru 2016 pa komasacija 
M. Petrovci. 
Zato še enkrat ponovim OBVESTILO OBČANOM O EVIDENTIRANOSTI  STAVB, ki nam ga je poslala  
Območna Geodetska uprave Murska Sobota, ki lastnike stavb poziva, da si preko javno dostopne spletne 
aplikacije http://prostor3.gov.si/javni/login.jsp?jezik=sl,  pregledate stanje evidentiranosti stavb v 
katastru.  
V primeru, da je dejansko stanje v naravi drugačno od stanja v katastru, Geodetska uprava poziva, da 
poskrbite za evidentiranje stavb v katastru z naročilom pri enem od geodetskih podjetij. 
Obvestilo poziva Geodetske uprave je bilo objavljeno tudi v 61 številki Novin (izšle so decembra 2016). 
 
 
Župan je besedo predal predsednici odbora vaških skupnosti ga. Karoli. 
Ga. Karoli je povedala, da so na odboru vaških skupnosti sklenili, da se v vasi, kje ni predstavnika določi 
osebo, ki bo zadeve peljala naprej. Ta oseba bo tudi edina, ki bo razpolagala z vaškim denarjem. 
 
Ga. Karoli je zanimalo ali se razmišlja o obnovi oz. prenovi vage v Gederovcih? 
Župan je povedal, da se opravil pregled. 
  

http://prostor3.gov.si/javni/login.jsp?jezik=sl
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K TOČKI 15 
 
Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta g. Ernest Serdt:  Stanovalci zadnje ulice na desno v Murskih 
Črncih proti čistilni napravi naprošajo, da kjer je občinsko zemljišče ponovno zaraslo in se začnejo 
ponovno odlagati odpadki, da bi se postavila tabla prepovedano odlaganje smeti. 
 
Župan je povedal, da je tabla bila postavljena. 
 
Ernest Serdt je bil s podanim odgovorom zadovoljen.  
 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta občine Tišina g. Danijel Kolman: Zakaj občinska uprava ne 
objavi razpisa za dve prosti stanovanji, ki sta v večnamenskem prostoru na Tišini, bivši Zadružni dom. 
Znano je, da je eno stanovanje prazno že več kot dve leti, drugo pa skoraj eno leto. Ali je racionalno 
obnašanje občine do občinskega premoženja? V te dve stanovanji stalno vlagamo določena sredstva, 
potem so prazna ali ne bi bilo boljše, da bi se te vzdrževale iz samih najemnin. Zahtevan je bil pisni 
odgovor.  

 
Danijel Kolman je bil z odgovorom zadovoljen. Zastavil pa je dopolnilno vprašanje na katerega je 
zahteval pisni odgovor. 
Zakaj družina iz Tišine, ki ima dva šoloobvezna otroka in oba starša sta zaposlena, ne more dobiti 
praznega stanovanja? 
 
 

*     *     *     *     * 

 
Član občinskega sveta g. Tibor Cigut je podal naslednjo pobudo in sicer: da občinske uprava 
pripravi predlog rešitve za uporabo računalnikov članov občinskega sveta, saj je gradivo čedalje 
bolj obsežno. 
 
Župan je povedal, da se bo na naslednji seji glasovalo o uporabi računalnikov in v primeru, da bo 
večina glasovala za uporabo, se bo predlog vključil v naslednjo pripravo rebalansa.  
 
 

*     *     *     *     * 
 

Član občinskega sveta g. Danijel Kolman je podal naslednji pobudi: 
-Klopi ob reki Muri so dotrajane oz. razpadajo 
-Javni delavci pri košnji ne pazijo na mimo vozeče avtomobile 
 
Župan je povedal, da se bodo klopi pregledale, vodjo javnih del pa bo opozoril glede košnje.  
 
 

*     *     *     *     * 
 

Član občinskega sveta g. Viktor Obal je podal naslednje pobude:  
-problematika glede društev, da bi se papirologija zmanjšala 
-da bi se sklical sestanek med predstavniki društev, odborom za negospodarstvo in občinsko 
upravo (glede papirologije, dotacije društvom….) 
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-ekološki otoki: da bi se sprejel sklep, da vasi ki ne želijo imeti ekoloških otokov se jim ukinejo, 
tiste, ki pa jih želijo imeti pa naj jih imajo. Vaški odbor Vanča vas se strinja z ukinitvijo ekološkega 
otoka. 
 
Župan je povedal, da bo sestanek z društvi organiziran v maju. Glede ekoloških odtokov je župan 
povedal, da je v pripravi dokumentacija za nov standard, kjer bo predlog, da se ekološki otoki 
ukinejo.  
 

*     *     *     *     * 
 

Član občinskega sveta g. Franc Kovač je zastavil naslednja vprašanja: 
-ali se bo del ob reki Muri kosil? 
-ali so sredstva za popravilo električne napeljave za zvon na pokopališču na Petanjcih? 
-kako je s svečomatom na Petanjcih? 
 
Župan je podal naslednje odgovore: 
-predel ob reki Muri se bo pokosil 
-popravilo zvona je v teku 
-glede svečomata so podana povpraševanje 
 
Franc Kovač je bil z podanimi odgovori zadovoljen. 
 
 

*     *     *     *     * 

 
Član občinskega sveta g Vinko Gajšt je podal naslednjo pobudo: 
predlogi za vasi naj se sprejemajo na odboru vaških skupnosti in ne na seja občinskega sveta 
 
 
 
Nadaljevanje 22. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključilo ob 18.00 uri. 

 
 
 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Andreja RIBAŠ                               Franc HORVAT 
 


